
Bidrag till 
Disciplinnämnden

14 års erfarenhet från 
fotbollen
Erfarenhet från juridiken
Passion för ledarskap
Passion för juridik

Viktiga frågor

Juridik
Idrotten som verktyg
Integration
Föreningsutveckling

Valberedningens 
motivering

Mer om Aldo

Aldo kommer kunna tillföra Disciplinnämnden ökad juristkompetens. Han har dessutom 14 års erfarenhet 
från styrelsearbete och föreningsutveckling från IFK Haninge. Aldo med kollegor i IFK Haninge arbetar just 
nu mycket med och kring utvecklingen av flickfotbollen i klubben och på orten. Aldo tror dessutom på 
förändring och förbättring.

Aldo Diaz Sartori - Kandidat Disciplinnämnden 2022

Ordförande IFK Haninge
Disciplinnämnden

Aldo Diaz Sartori arbetar som jurist på Polismyndigheten. Han har ett gediget och brett idrottsintresse 
där han ser idrotten och då specifikt fotbollen som ett verktyg för ungdomar och integration


